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مسابقات با برد سخت ژاپن کلید خورد
چهاردهمین دوره مسابقات والیبال قهرمانی مردان زیر 18 سال آسیا

چهاردهمین دوره مسابقات والیبال قهرمانی مردان زیر 18 سال 
آسیا از دوشنبه 24 مرداد در سالن والیبال آزادی آغاز شد و در بازی 

نخست، ژاپن با هند از گروه دوم این رقابت ها باهم روبرو شد.
نوجوانان ژاپن در دیدار افتتاحیه جام چهاردهم با ارائه یک بازی 
منســجم و با وجود دفاع بلند قامت تیم هند در ســت های اول و 
دوم بــا نتایــج 25 بر 20 و 25 بر 23 هند را شکســت دادند ولی 

هندی ها با شناختی که از نوع بازی تیم ژاپن کسب کسب کردند 
در ســت های ســوم و چهارم با نتایج 25 بر 23 و 25 بر 21 پیروز 

شدند تا تعیین برنده بازی به ست پنجم کشیده شود.
دو تیم در ست پایانی هم بازی خوبه به نماش گذاشتن و ژاپن در 
نهایت 15 بر 13 و در مجموع 3 بر 2 برنده شد تا نماینده سرزمین 

آفتاب تابان در نخستین روز مسابقات دو امتیاز به دست آورد.

محمدرضــا داورزنــی رئیس و میلاد تقوی دبیرکل فدراســیون 
والیبال به همــراه کادر فنی تیم والیبال نوجوانان ایران از نزدیک 

شاهد این مسابقه بودند.
شــاگردان محمد وکیلــی در تیم ملی جوانان ایــران که در روز 
نخســت استراحت دارند، در روزهای دوم تا چهارم مرحله گروهی 

به ترتیب به مصاف چین، کویت و چین تایپه می روند.

ورزشی

اخبار کوتاه 

در حالی که انتقال یورگن به پرســپولیس نهایی شده، همچنان 
تب و تاب این خرید در میان گروه های هواداری پرسپولیس فرو 
ننشسته و طرفداران این تیم مشغول رویابافی از عملکرد تیمشان 

با حضور مهاجم سابق بوخوم، برایتون و پی اس وی هستند.
مشــهورترین خارجی های جذب شــده توســط پرسپولیس در 
سالهای گذشــته مایکل اومانیا با ســابقه حضور در جام جهانی 

برزیل، ماریو بودیمیر با تجربه بــازی در دیناموزاگرب و آنتونی 
استوکس مهاجم سابق سلتیک بوده اند و حالا نام یورگن لوکادیا 

احتمالا به صدر جدول این فهرست اضافه خواهد شد.
اگرچه جذب او با هیجان زیاد از سوی طرفداران دنبال می شود 
اما سرمربی پرسپولیس نگاهی منطقی تر به ماجرا دارد. یحیی در 
اولین واکنش به خرید این مهاجــم وضعیت آمادگی او را مبهم 

دانســت و گفت که نمی داند وضعیــت آمادگی اش در چه حدی 
است.

ما این تنها چیزی نیســت که پرســپولیس و یحیی را در مورد 
لوکادیا نگران خواهد کرد:

1. آخرین حضور فیکس در بهمن سال گذشته
آخریــن باری که یورگن لوکادیــا در ترکیب اصلی تیمش قرار 
گرفت به 30 بهمن سال گذشته برمی گردد که برابر اشتوتگارت 
بــه میدان رفت و تا دقیقه 62 نیز در ترکیب تیمش باقی ماند تا 
اینکه پس از ناکامــی در اثرگذاری روی نتیجه بازی، جای خود 
را بــه مهاجم جانشــین داد. از آن زمان تا پایــان فصل لوکادیا 
146 دقیقــه برای بوخوم به میدان رفت و 5 بازی را نیز به دلیل 
مصدومیت از دســت داد و در بازی پایانی فصل نیز از فهرست 
تیم کنار گذاشته شد. جالب است بدانید لوکادیا در نیم فصل اول 

که پیراهن برایتون را برتن داشت، تنها یک بازی انجام داد.
2. علامت سوال بزرگ پیرامون آمادگی

از زمانی که قرارداد لوکادیا با بوخوم به پایان رسید تا روزی که 
تست پزشــکی را در تهران پشت سر می گذارد، مشخص نیست 
او چه تمریناتی را در چه فضایی پشــت ســر گذاشــته و اساسا 
آیا توانســته آمادگی خود را حفظ کند یا خیر؟ این ســوالی است 
کــه احتمالا برای یحیی گل محمــدی نیز به وجود آمده تا او در 
ایــن مورد اظهارنظر کند و بگوید: »امیدواریم با شــرایط خوبی 
به تمرینات اضافه شــود و بتواند به تیــم کمک کند. اطلاعات 
زیــادی نداریم که در این مدت چطور تمرین کرده اســت ولی 
امیدواریم آماده به تمرینات اضافه شــود.« باتوجه به پایان پیش 
فصل و اضافه شدن لوکادیا در دوره مسابقات، این متغیری مهم 

در سرنوشت این بازیکن در ایران خواهد بود.
2. انواع آسیب دیدگی ها؛ زانو، مچ پا و کشاله!

البته که فوتبال همیشــه بــا مصدومیت همراه بــوده و هیچ 
فوتبالیستی نیست که از آســیب دیدگی مصون باشد اما لوکادیا 
در 7-8 ســال اخیر مصدومیت های زیادی را پشت سر گذاشته 
و آنطور که یک وبســایت خبری پی اس وی آیندهوون نوشــته، 
همین مصدومیت ها باعث شــد تا مسیر رسیدن به تیم ملی را با 
موفقیت طی نکند. مهمترین و شــایع ترین مصدومیت لوکادیا از 
ناحیه »کشــاله ران« بوده که به نظر از ســال 2013 همراه این 
بازیکن اســت. پس از مصدومیت اولیــه، او در دو مقطع از این 
ناحیه آســیب دید که دومی باعث شد تا 20 بازی را برای تیمش 
از دســت بدهد و بلافاصله پــس از آن نیز دچار مصدومیت زانو 
شــد. مهاجم جدید پرسپولیس همچین سه بار مصدومیت زانو و 
چهار بار آسیب دیدگی مچ پا را تجربه کرده تا بتوان او را در زمره 

بازیکنان مستعد آسیب دیدگی قرار داد.
3. تک مهاجم؟ شاید تکرار ناکامی برایتون

یک وبســایت هواداری برایتون آلبیون یک سال پس از خرید 
یورگن لوکادیا که گران ترین انتقال تاریخ این باشــگاه محسوب 
می شد، در بررســی دلایل ناکامی این خرید نکاتی را برشمرد و 
ســپس به این موضوع رسید که لوکادیا خودش هم گفته بود که 
بازیکن مناسبی برای قرارگیری در خط حمله به تنهایی محسوب 
نمی شــود. نگارنده این سوال را مطرح کرده که باتوجه به نقش 
او در پی اس وی و اطلاع باشگاه، چرا این بازیکن برای سیستم 
4-4-1-1 برایتون جذب شــد؟ جالب اینکه پرســپولیس نیز در 
اغلب بازیهای پیش فصل و همچنین نخستین بازی لیگ بیست 

و دوم، با تک مهاجم به میدان رفت.
4. یحیی چگونه از لوکادیا بازی می گیرد؟

در یک یادداشــت دیگر پیرامون لوکادیا آمده که »او در زمین 
تنبل به نظر می رســد.« اشاره این یادداشت به دوندگی کمتر از 
انتظار این بازیکن در نوک پیکان خط حمله است که باعث شده 
تا او کمتر مســابقه ای را تا پایان در زمین ســپری کند. همین 
موضــوع چالش ویژه ای را برای یحیی گل محمدی ایجاد خواهد 
کــرد تا نقش او در تیمــش را انتخاب کنــد. خصوصا اینکه در 
نمایش پرسپولیس، پرس عناصر هجومی و دوندگی آنها اهمیت 

بسزایی دارد.
5. آیا لوکادیا یک مهاجم گلزن است؟

جذب مهاجمی که ســابقه بازی در برایتون، بوخوم، هوفنهایم 
و ســالها حضور در پی اس وی آیندهوون را دارد، چیزی شــبیه 
به یک رویاست اما پرســپولیس توانسته این رویا را عملی کند. 
در کارنامه او گلزنی به تیمهای بزرگ دیده می شــود و همچنین 
اشَــکال مختلفی از گل . شوت از راه دور، دریبل دروازه بان، تک 
به تک، چرخش ســریع زیر فشار مدافع، پنالتی و... اما نکته مهم 
این اســت که لوکادیا از زمان انتقال به برایتون در 5 فصل تنها 
15 گل به ثمر رســانده که شــاید آمار مطلوبی به حساب نیاید. 
حالا همه منتظرند تا او در لیگی بسیار سطح  پایینتر از انگلیس و 

آلمان، ثابت کند که یک گلزن قهار است.
البته همچنان شاید خوش بینی و امید، قوت غالب در پیش بینی 
آینده یورگن لوکادیا در پرســپولیس باشد. اما شاید لازم باشد که 
پس از این اظهارات یحیی گل محمدی و در آستانه اولین تمرین 

لوکادیا با پرسپولیس، به این نکات هم توجه شود.

 مجوز بازی حسین زاده 
در بلژیک صادر نشد!

 امیرحسین  حسین زاده بعد از درخشش در ترکیب استقلال 
در لیگ بیست و یکم با پیشنهادی از سوی شارلروای بلژیک 
مواجه شــد. اگرچه گفته می شد او به واســطه قراردادش با 
اســتقلال نمی تواند جدا شــود، اما این بازیکــن در قرارداد 
خود که در زمان احمد مددی امضا شــده بود، بندی گذاشته 
بود که بر اساس آن می توانســت لژیونر شود. در بند مذکور 
موجود در قرارداد حسین زاده آمده بود که در صورت پیشنهاد 
خارجی این بازیکن می تواند در ازای پرداخت مبلغ 250 هزار 
دلار قراردادش را فســخ کند و جدا شود. این بازیکن نیز به 
واســطه همین بند جدایی خود را قطعی کرد و راهی بلژیک 
شد. با وجود اینکه حســین زاده چند روزی است در تمرینات 
شارلروا حضور یافته اما او هنوز مجوز بازی ندارد و دلیل این 
موضوع هم پرداخت نشدن مبلغ رضایتنامه به حساب باشگاه 
اســتقلال است.محمدحسین زرندی معاون ارتباطات باشگاه 
اســتقلال ضمن تایید این موضوع اعلام کرده برای صدور 
ITC حســین زاده منتظر انتقال مبلغ مورد نظر به حســاب 
باشگاه هستند . بر این اســاس تا زمانی که مبلغ 250 هزار 
دلار به حساب استقلال واریز نشود،  حسین زاده نمی تواند در 

لیگ بلژیک برای تیمش به میدان برود.

موضع استقلال درباره نادری؛ منتفی شد
از اولیــن روزهای نقل و انتقالات لیــگ برتر فوتبال بحث 
حضور محمد نادری در استقلال و بازگشت این مدافع چپ پا 
به جمع آبی پوشان وجود داشته است. حالا چند روزی است 

این موضوع در فضای مجازی دوباره داغ شده است.
با این وجود باشگاه اســتقلال به طور رسمی جذب محمد 
نادری را منتفی شــده دانســت و به حمایت از جعفر سلمانی 
و ابوالفضل جلالــی پرداخت. محمدحســین زرندی معاون 
ارتباطات باشگاه استقلال درباره شایعات مطرح شده پیرامون 
جذب محمد نادری گفت: »باشــگاه استقلال از حدود دو ماه 
پیش، هــم با خود محمد نادری و هم بــا مدیر برنامه های 
ایشــان مذاکره کرد. نادری بازیکن ارزشمند و قابل احترامی 
اســت اما مدیر برنامه های او گفت منتظر پیشــنهاد خارجی 
هستند.« وی افزود: »بر همین اساس نقل و انتقالات باشگاه 
انجام شــد و باشگاه پاسخ مثبتی دریافت نکرد. دو دفاع چپ 
فعلی تیم هم نفرات ارزشمندی هستند و در مقاطعی از جمله 

در اردوی اخیر به تیم  ملی هم دعوت شدند.«

کریمی:  نفت MIS امسال مدعی رتبه 
تک رقمی است

 امیرحســین کریمی که در این فصل از آلومینیوم به جمع 
شــاگردان رضا مهاجری اضافه شده است، موفق شد ضمن 
ارائه نمایشــی بی نقص برابر مس کرمان زننده گل پیروزی 

بخش تیمش نیز لقب گیرد.
او درباره این بازی می گوید: بازی اول لیگ مســلما سخت 
اســت و تفاوتی ندارد مقابل چه حریفی قرار گیرید. مس تازه 
به لیگ برتر آمده و از انگیزه زیادی برخوردار بود و در بیشتر 
دقایق بازی هر دو تیــم در تلاش برای نمایش برتری خود 

مقابل حریف بودند.
هافبک نفت مسجدسلیمان ادامه داد: پرگل ترین بازی لیگ 
را رقم زدیم و خوشــبختانه به یک برد ارزشــمند خانگی نیز 
رسیدیم. هدف ما دستیابی به تمام امتیازات این جدال بود و 
خوشحالم که به هدفی که در ذهن تک تک بچه ها بود دست 
یافتیم. نقطه تاریک این بازی قطعا عدم حضور هواداران بود 
و امیدوارم هر چه زودتر این مانع نیز برطرف شود و دلسوزان 

تیم را در کنار خودمان داشته باشیم.
کریمــی درباره اهــداف نفت مسجدســلیمان گفت: آقای 
مهاجری فصل گذشــته با درایت خود موفق شــدند سهمیه 
نفت مسجدســلیمان را در لیگ برتر حفظ کنند. امســال اما 
همگی ما هــدف بزرگتری داریم و می خواهیم نگذاریم نفت 
گزینه سقوط تلقی شــود و نگرانی بزرگی را برای هواداران 
شکل دهد. به دنبال این هستیم تا انشاالله به رتبه تک رقمی 
دســت پیدا کنیم و یک فصل فوق العاده را کنار هم پشــت 

سر بگذاریم.

چرا پرسپولیس باید نگران لوکادیا باشد؟

 رضا حیدری که در فصل گذشته با 23 کلین شیت سهم زیادی در صعود ملوان به لیگ 
برتر داشــت، در بازی با پیکان علیرغم واکنش هایی که داشت نتوانست مانع از شکست 
انزلی چی ها شــود. او البته مدعی اســت که در بازی خانگی این هفته برابر استقلال با 

عملکردی متفاوت به دنبال کسب اولین امتیاز لیگ برتری شان خواهند بود.
حیدری درباره بازی با پیکان می گوید: اولین بازی لیگ برتری ما آنطور که پیش بینی 
می کردیم خوب نشــد. انگیزه زیادی داشتیم و تا پیش از گل نیز موقعیت های مناسبی 
شــکل دادیم. آنها هم البته با توجه به میزبانی صاحب موقعیت های خوبی بودند. با این 
حال در بدترین شرایط گل خوردیم و تلاش ما برای تغییر نتیجه جواب نداد. هیچ اتفاقی 
نیفتاده و همانطور که بردهای قبلی و صعود و قهرمانی در لیگ دســته اول را فراموش 

کرده ایم، اکنون باید این باخت را هم فراموش کنیم.
وی ادامه داد: باید هر چه زودتر مهیای دیدار با اســتقلال شویم. قهرمان فصل گذشته 
لیگ برتر که در بازی اولش شکســت خورده و با انگیزه بیشــتری برابر ما قرار خواهد 
گرفت. ما اما در اســتادیوم خانگی مان به چیــزی جز برد فکر نمی کنیم و هیچ وقت به 

نام حریفان فکر نکرده ایم.
دروازه بان ملوان درباره شــرایط تیمش گفت: مســلما با توجه بــه اینکه به تازگی به 
لیگ برتر آمده ایم باید شــرایط را به ســمتی برویم که هر چه زودتر از نظر ذهنی آماده 
رقابت های بزرگ شــویم. با این حال ما در فصل گذشته نشان دادیم که حریفی آسان 
برای رقبا نخواهیم بود. استقلال نیز نباید با این تصور در انزلی حاضر شود و مسلما روز 

سختی برای آنها خواهد بود.

حیدری: ملوان متفاوتی مقابل 
استقلال خواهیم بود

خداداد افشــاریان رئیس کمیته داوران در گفتگویی درباره کارشناسی برخی از داوران 
و ناظــران داوری فعال روی صحنه های مســابقات لیگ های مختلــف اینطور با تاکید 
حرف هایش را آغاز کرد: ناظران و داورانی که فعال هســتند گاها دیده شده که در فضا 
مجازی یا دیگر فضاها به تحلیل قضاوت داوران پرداخته اند که این امر با توجه به قوانین 
کنفدراســیون فوتبال آسیا و آئین  نامه کمیته داوران فدراســیون فوتبال ممنوع است. 
خواهش من از این عزیزان این اســت از این کار پرهیز کنند و چنانچه عزیزی بخواهد 

این کار را انجام دهد، با نهایت احترام کنار ما نخواهد بود.
او سپس درباره کلاس پیش فصلی که این روزها توسط کمیته داوران در جریان است، 
توضیح داد: این کلاس پیش فصل داوران اســت و عملا عده ای از داوران لیگ دو هم 
در کلاس هســتند. کسانی که تست ها را پاس نمی کنند اردو را ترک می کنند. درنهایت 
داورانی که آزمون های کتبی را پشــت سر می گذارند با صلاحدید کمیته داوران با توجه 
به اســتانداردهای لیگ یک و دو به این مســابقات اضافه می شوند. نکته حائز اهمیت 
اینکه داورانی که تست ها را در این مرحله پاس نکنند تا نیم فصل دیگر در خدمت آنها 

نخواهیم بود.
از افشــاریان دربــاره تغییر تمامی داوران هفته اول رقابت هــای لیگ برتر و دلیل این 
اتفاق پرسیدیم که او در واکنش به این سوال بیان کرد: ما فصل را تمام کردیم و چون 
بچه ها  در استراحت بودند در تلاش هستیم تا از همه آنها استفاده کنیم. تا حالا مشکلی 
خاصی پیدا نکردیم و به تشــخیص خودمان داورانی که هفته اول بودند را در هفته دوم 

استفاده نکردیم.

افشاریان: دوستانی که کارشناسی 
می کنند کنار ما نخواهند بود

اسفند سال گذشته بود که محمدحسین مرادمند به همراه سیاوش یزدانی عازم خدمت 
سربازی شدند اما این دو به دلیل برخی شرایط شخصی قادر به بازی برای ملوان نشدند 
تا اینکه این دو بازیکن با اســتفاده از قوانین معافیت، توانستند دوره سربازی خود را به 

پایان رسانده و به استقلال بازگردند.
مرادمند که قرارداد خود را با اســتقلال به مدت یک ســال دیگــر تمدید کرد، مقابل 
دوربین باشگاه استقلال قرار گرفت. او در ابتدای صحبت هایش گفت: خیلی خوشحالم 
که قــراردادم را با تیم محبوبم تمدید کردم. بعد از اتفاقاتــی که برای من افتاد، تمدید 
قرارداد با استقلال برایم خیلی اتفاق خوبی بود. از هواداران خیلی تشکر می کنم که در 

این مدت با انرژی خود به من، خیلی چیزها را فهماندند.
مدافع استقلال درباره اینکه پس از اعزام به سربازی چه شرایطی را سپری کرده، گفت: 
اتفاقات خیلی بدی برای من رخ داد که همه را فراموش کردم و امیدوارم بتوانم در مدتی 
که با اســتقلال، قرارداد دارم با تمام توان و تلاشــم در زمین ظاهر شده و به قهرمانی 
برسیم.او درباره اهدافش با استقلال در فصل جاری نیز گفت: امیدوارم که امسال بتوانیم 
به قهرمانی دســت پیدا کنیم هر چند کارمان خیلی سخت تر است. سال قبل توانستیم 
به عنوان قهرمانی برســیم اما امســال تیم های رقیب ما خیلی قدرتمند تر شدند و این 

کار ما را خیلی سخت می کند.
وی اضافــه کرد: ما تلاش می کنیم و هواداران این را بدانند که تا آخرین قطره عرق، 
خون و یا هر چیزی که شما می دانید در زمین می گذاریم تا انشاالله بتوانیم استقلال را 

امسال به مقام قهرمانی برسانیم.

روایت مرادمند از تمرینات ساپینتو؛ 
!Hard Work

روز پنجشنبه بود که فدراسیون والیبال در خبری جالب  توجه اعلام کرد 
که میلاد عبادی پور کاپیتانی تیم ملی را به ســیدمحمد موسوی تقدیم 
کرده و این سرعتی زن با تجربه در مسابقات قهرمانی جهان این وظیفه 
مهم را برعهده خواهد داشت. با این وجود بعد از آخرین تمرین تیم ملی 
والیبال قبل از اعزام به لهســتان، سیدمحمد موسوی در یک مصاحبه 
طوفانی اعلام کرد که با توجه به شرایط موجود حاضر نیست به کارش 
در تیم ملی ادامه دهد و در مسابقات قهرمانی جهان شرکت نخواهد کرد. 
در روزهای اخیر انتقادات زیادی نسبت به محمد موسوی مطرح شده که 
این موضوع حالا واکنش هم تیمی سابق او را در پی داشته است. فرهاد 
نظری افشــار در این باره گفت: پیش از اینکه راجع به خداحافظی سید 
چنین هجمه هایی مطرح کنند باید در ابتدا به این نکته توجه می کردند 
که هدف او از رفتن از تیم ملی چه بود. 2 روز پیش با موسوی صحبت 
کــردم و حتی هفته پیش و قبل از اینکه از تیم ملی کناره گیری کند، با 
او حرف زدم و گفت که دوست دارم با خاطره خوب از تیم  ملی والیبال 
خداحافظی کنم، اما متاسفانه ما خوش استقبال و بد بدرقه هستیم. پس از 
عملکرد تیم ملی در لیگ ملت ها و با تمام احترامی که به بازیکنان قائلم، 
ضعف هایی در دفاع روی تور به چشم آمد و به همین دلیل موسوی به 
اصرار و خواست کادرفنی و فدراسیون به اردوی تیم ملی ملحق شد.او 
در مورد انتقادات موسوی از امکانات فدراسیون والیبال، گفت: مدت ها از 
تیم ملی دور بوده  ام و واقعا به صورت دقیق نمی دانم امکانات در چه حد 
است. موسوی یکی از نخبه های والیبال ایران و جهان است و امکانات 
کشورهای مختلف را از نزدیک دیده و به همین دلیل شاید انتظار دارد 

که امکانات به حد نرمالی برسد. امکانات بهتر با کسب نتایج درخشان تر 
رابطه مستقیم دارد و وقتی امکانات خوبی در اختیار بازیکنان باشد قطعا 
با جان و دل برای تیم ملی کشور خود بازی خواهند کرد.نظری افشار در 
خصوص انتقادات موسوی در مورد عدم پرداخت پاداش  های فدراسیون 
جهانی والیبال به بازیکنان، گفت: این مشکل سال هاست که وجود دارد و 
برای من هم پیش آمده است  برای نمونه در مسابقات قهرمانی قاره ها که 
در جایگاه سوم ایستادیم 100 هزار دلار پاداش به تیم ملی تعلی گرفت، 
اما هیچ پولی به بازیکنان داده نشــد. ما هم کاملا از شرایط تحریم ها 
آگاهیم، اما به نظرم فدراســیون والیبال با رایزنی با فدراســیون جهانی 
می تواند پس از هر تورنمنت حساب و کتابش را به گونه ای تنظیم کند 

که از مطالبات خودش پاداش بازیکنان را واریز کند.

 حمایت قاطع ملی پوش سابق از 
سید محمد موسوی

روح الله محمدی، در خصوص نگرانی بابت وضعیت مالی و حق پخش 
تیم های لیگ برتری از جمله صنعت نفت آبادان، اظهار داشت: همه 
علاقه مندان فوتبال واقف هستند که فوتبال براساس قوانین و مقررات 
یکسری درآمدهای مشخص و مشروع دارد و باشگا ه ها صرفا از این 
طریق درآمدشان را تامین می کنند. از جمله حق تبلیغات محیطی، بلیط 
فروشی، حامی مالی، درآمد حاصل از فروش یا انتقال بازیکنان ،حق 
پخش تلویزیونی و... و این مباحث در کشورهای صاحب فوتبال سال 
هاســت حل شده است. وی افزود: طبق ماده 94 قانون ششم توسعه 
تامین درآمد باشگاه ها از سوی نهادهای دولتی به هر شکل و نحوی 
ممنوع و در حکم تصرف در اموال دولتی است. ضمن اینکه در بند پ 
ماده 92 همان قانون دولت مکلف شــده است که تا پایان سال  اول 
اجرای قانون ششم توسعه تمهیداتی را برای تقسیم تبلیغات پیش بینی 
کند. که تا کنون به جز قوانین سنواتی بودجه)1399لغایت1401( اقدام 
دیگری از سوی دولت در این خصوص صورت نپذیرفته است. عضو 
هیات مدیره باشگاه صنعت نفت آبادان ادامه داد: این در حالی ست که 
از ابتدای سال آینده  قانون برنامه هفتم پس از طی تشریفات تصویب 
توسط مجلس می بایست اجرا گردد. لذا علی رغم اینکه ذینفع اصلی 
پرداخت حق پخش باشگاه های لیگ برتر فوتبال هستند و علی رغم 
اینکه حسب قوانین سنواتی بودجه صرفا 30 درصد از حق پخش باید 
به باشگاه)فدراســیون های ورزشی( برســد و 70 درصد آن به سیما 
منتقل شود عملکرد کنونی در این حوزه و عدم پرداخت حق پخش به 
باشگاه ها غیرعادلانه است. به ویژه در فوتبال ما که فیرپلی مالی اصلا 

رعایت نمی شــود و بعضی باشگاهها از منابع مالی خاصی برای ادامه 
حیات خود بهره میگیرند و برخی از باشگاه ها مانند صنعت نفت از هیچ 
حمایتی از سوی دولت یا نهادهای عمومی بهره مند نیستند از این حق 
مسلم قانونی هم برخوردار نباشد ظلم مضاعفی ست. محمدی پیرامون 
اظهار نظر مسئولین صداوسیما در خصوص واریز حق تبلیغات محیطی 
و اسپانســر به حســاب نزد خزانه عنوان کرد: اولًا طبق قانون صرفاً 
باید حق پخش تلویزیونی به حساب خزانه منتقل شود. دوماً در هیچ 
کجای قانون گفته نشده که تبلیغات محیطی یا اسپانسرینگ باشگاه ها 
نیز به حســاب خزانه واریز شود. برای این منظور حتی قانون بودجه 
ســنوانی)1399، 1400 و 1401( را بررسی کردم که هیچ اشاره ای به 

این موضوع در آن نشده است. 

محمدی: صنعت نفت پیگیر دریافت 
حق پخش است


